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Ordinært bestyrelsesmøde i Frederikshavn Sejlklub 

11. december 2024 kl. 17.30 – 19.00 

 

 

Deltagere: 

Morten Grønning Jensen (formand) 

Per Allerup (næstformand) 

Henning Larsen (kasserer) 

Jesper Nipper Jensen (ungdom) 

Carsten Jensen (Sekretær)  

 

Fraværende: 

Ingen 

 

Dagsorden: 

1. Sidste referat 

2. Nyt fra Formanden 

3. Ungdomsafdelingen 

4. Kapsejladsudvalget 

5. Svømmeudvalget 

6. Aktivitetsudvalget 

7. Sejlerskolen 

8. Match28 projektet 

9. Frederikshavn Marina 

10. Økonomi og medlemsstatus 

11. Kommunikation 

12. Eventuelt 

13. Næste møde(r) 

 

 

Referat: 

1. Sidste referat 

Ingen bemærkninger. 

 

Gentagelser fra foregående referater med rød kursiv. 

 

2. Nyt fra formanden 

Ingen bemærkninger. 

 

 



 

 
- 2 - 

3. Ungdomsafdelingen 

Jesper stopper som ansv. for Ungdomsafd. til næste sæson. Sebastian, Julie og Johanne har indvilget i at 

overtage ind til sommerferien. Grej nedpakket til vinter ekskl. joller, der afventer optagning af Match28.  

 

Dion Wellejus har indhentet sponsortilbud hos XL-Byg på udskiftning af 3 stk. vinduer i ungdomsafd. 

Udskiftning iværksættes. 

 

4. Kapsejladsudvalget 

Henning rekvirerer regnskab fra kapsejladsudvalg til afslutning af årsregnskab. 

 

5. Svømmeafdelingen 

Morten indkalder svømmeudvalg til møde ang. planlægning af næste sæson 2025/26. 

  

6. Aktivitetsudvalget 

Der planlægges 1-2 arrangementer i vinterhalvåret. Naboklubber inviteres. 

Henning har været til planlægningsmøde med naboklubber. Der er pt. planlagt to arrangementer 

(Skagen + Strandby). 

Per har kontaktet Vøgg Mule Thers, Søsportens sikkerhedsråd – planlægges som april-arrangement. 

Per har endvidere kontaktet Mick Jones ang. foredrag om sommertogt til New Foundland med Rosalina 

– gemmes til næste sæson. 

 

7. Sejlerskolen 

Per kontakter Stig vedr. kommunikation omkring sejlerskolen for kommende sæson. Markedsføres via 

ny hjemmeside. 

Hjul på bådvogn er defekt, hvorfor optagning er udsat ind til reparation er udfør. Er repareret. 

 

8. Match28-projektet 

Henning foranlediger tilbagebetaling af sponsorbeløb vedr. sejl til DIF/DGI. Er tilbagebetalt. 

 

Klaus har meddelt, at han ikke længere ønsker at være bådsmand for Match-bådene. Ny 

bådsmand/koordinator skal findes. 

 

Morten og Henning holder MARTEC / gymnasium ang. kommende sæson den 13. januar 2024. 

 

9. Frederikshavn Marina 

Marina har ifm. udarbejdelse af lejekontrakt for lejede arealer afslået at forhandle areallejen (for 

jollepladsen). 

Bestyrelsen overvejer på denne baggrund at indstille til generalforsamlingen at aktiviteterne i 

ungdomsafdelingen stilles i bero og at arealer og bygninger afhændes. Drøftes yderligere næste gang 

bestyrelsen er fuldtallig. 

 

Jesper og Morten besigtiger arealer for hvilke der betales arealleje og udarbejder herefter indstilling til 

generalforsamling ang. reduktion af lejet areal. Forslag til reduktion areal rundsendt til 

bestyrelsesmedlemmer. Der udarbejdes pba. dette indstilling til generalforsamling. 
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Morten har meddelt Marina, at FSK er i gang med at udarbejde egen hjemmeside. 

 

10. Økonomi og medlemsstatus 

Henning koordinerer aflevering af bilag med bogholder samt overlevering af kassekladde til revisor 

først i det nye år.  

 

Morten foretager medlemsindberetning til Centralt Foreningsregister. 

 

Faktura vedr. Match28’ere samt (web-)sponsorater udsendt. 

 

11. Kommunikation 

Sider på gammel hjemmeside er overflyttet til ny, der er klar til redigering inden lancering. Per 

indkalder udvalg (Per Carsten og Morten) til gennemgang og redigering uge 2/3 2025. 

 

12. Eventuelt 

Ingen bemærkninger. 

   

13. Næste møde(r) 

Onsdag den 11. december 2024 kl. 17.30 med efterfølgende juleafslutning. 


